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Faste saker 
 
 
18.12.2020 Kommunestyret: 
Handsaming i møtet: 
Godkjenning av møteinnkalling og sakliste 
Arild Røen (H) meinte at kommunestyremøte denne gongen var altfor tett opp mot jul. Han meinte 
også at vedlegget i sak 108/2020 om organisasjonsjustering bør handsamast som ei egen sak.  
 
Ordførar Knut Harald Frøland (Bl) la fram ønskje om at kommunestyret skulle handsama vedlegget 
som ei eiga sak, og at saka vert teken med på dagens saksliste som siste sak.  
Det vart røysta over dette, og resultatet vart som følgjer:  

Røysta for:  Røysta imot: 

Knut Harald Frøland (Bl) Solveig Vassenden (Bl) 

Martin Haugen (Bl) Monica Tjønna (Sp) 

Lena Tveit (Bl) Øyvind Røen (Sp) 

Bjarte Linga (Bl) Arild Røen (H) 

Øyvind Steinsland (Bl)  

Ove Totland (Bl)  

Knut L. Høibraaten (Bl)  

Øyvind Strømmen (MDG)  

Oskar Røen (MDG)   

Shirin K. Khadoor (Ap)  

Gunn Østvik Petersen (Ap)  

Harald Boge (Ap)  

Jon Magne Bogevik (Ap)  

Gunn Totland Moss (KrF)  

Håvard Tvedterås (Frp)  

Linda H. Kollbotn (Frp)  

Odd Arne Haga (Frp)   

Totalt: 17 røyster Totalt: 4 røyster 



Med dette vart sak om organisasjonsjustering sett på saklista og handama som siste sak i dette møte 
med 17 røyster mot 4.  
 
Eventuelle merknader til protokollen frå førre møte  
Ingen merknader.  
 
Utvalet sitt kvarter 
Skilt på kommunehuset 
Arild Røen (H) lurte på kvifor det ikkje er hengt opp nytt skilt på kommunehuset. Det gamle vart teke 
ned når fasaden vart oppdatert for mange år sidan.  
Ordføraren orienterte om at det vart bestilt nytt skilt i november og at det vert montert så snart det 
let seg gjera.  
Ordførarbilete på kommunehuset 
Arild Røen (H) etterlyste ordførarbileta som hang på kommunstyresalen for mange år sidan. Han 
ønskjer at bileta skal hengast oppatt på kommunestyresalen.  
Ordføraren orienterte om at han hadde vore i kontakt med administrasjonen om dette tidlegare. Han 
vil følgje opp dette og passe på at ordførarbileta vert hengt opp att på kommunstyresalen.  
Skryt til 8.klasse ved Samnanger ungdomskule 
Øyvind Strømmen (MDG) ville trekkja fram at 8.klasse ved Samnanger ungdomsskule hadde best 
resultat i Vestland fylke på den nasjonale prøven i engelsk i år.  
 
 
KS- 107/2020 Vedtak: 

·  Møteinnkallinga og saklista vert godkjent. 

·  Orienteringssaker/referatsaker vert tekne til orientering. 

 

 

 

 
Rådmannen sitt framlegg til vedtak:  

·  Møteinnkallinga og saklista vert godkjent. 

·  Orienteringssaker/referatsaker vert tekne til orientering. 

 
Oversikt over faste saker:  
Godkjenning av innkalling og sakliste. 
Eventuelle merknader til protokoll frå førre møte. 
Orienteringssaker/referatsaker. 
Utvalet sitt kvarter. 
 
 


